

Lion's Newsletter June of 2017

Dear Parents,

This will be our schedule for June. In June, we will be learning four new books and also reviewing the vocabulary words. I will continue helping them with their phonics, pronunciation, and also helping them to build up more vocabulary words as well. Some of the kids can read pretty well. We will work hard as usual everyday at school.

Very best regards,

Tr. John

Reading

Reading is very important and many of the kids are doing well. Reading requires a lot of concentration. Please be sure to limit your child's television time as much as possible as it's been found to inhibit children's ability to concentrate. We will be reading the following books in June.

May 31st - June 3rd - "Monster Math"

June 5th – June 9th - "Monster Math Picnic"

June 12th – June 16th - "Pizza party"

June 19th – June 23rd - "Prepare for reading contest"

June 26th – June 30th - "The snowball"

Core Material

We will be learning two new units in June. The kids will learn the phonics for the letters J, Q, Y, and Z. Also we will learn the phonics for long a, long I, and long o. The units also cover some new words such as here, me, this, what, help, too, play, has, where, and look.

May 31st - June 3rd - "Unit 8" – Look at the Sky

June 5th – June 9th - "Unit 9" – How Things Change: Phonics – Long a: ate, safe, fame, bake, make, rate

June 12th – June 16th - "Unit 9" – Good Citizens: Words to Know – play, has, help, too

June 19th – June 23rd - "Review"

June 26th – June 30th - "Unit 9" – Our Natural Resources: Words to Know – where, look

Math

For MPM class we will be learning functions, measurements, and spatial correspondence. Lots of technical stuff but I will teach them the math they need to know in the real world as well. May 31st - June 3rd - "Functions, counting objects, properties" June 5th – June 9th - "Measurements" June 12th – June 16th - "Spatial Correspondence" June 19th – June 23rd - "Spatial Correspondence" June 26th – June 30th - Counting

Physical Education

This will be our PE schedule for June. We will be playing different sports to keep them healthy. Exercise is important but the diet cannot be disregarded as well. Be sure the kids are not eating processed foods! Although these foods are indeed convenient, they really do degrade your child's ability to compete in this increasingly competitive world. I do my best to explain to them what is healthy and what is not, but I need your help, too. Fruits and vegetables, the more variety the better. Nuts and seeds are good too!

May 31st - June 3rd - "Octopus"

June 5^{th} – June 9^{th} - "Bed race"

June 12th – June 16th - "Basketball"

June 19th – June 23rd - "Balancing training"

June 26th – June 30th - "Rainbow parachute"

Songs and Movement

This will be our morning songs in June. We are singing two songs together in the morning, as well as building vocabulary words with flash cards.

May 31st - June 3rd - "Mary has a little lamb"

June 5th – June 9th - "Mary has a little lamb"

June 12th – June 16th - "Mary has a little lamb"

June 19th – June 23rd - "The more we get together"

June 26th – June 30th - "The more we get together"

Gross/ Fine Motor Skills

We will be reviewing and practicing the alphabet as well as shapes and colors. We will be practicing writing as well to help them with coordinates.

May 31st - June 3rd - "Writing practice"

June 5th – June 9th - "Writing practice"

June 12th – June 16th - "Different shapes"

June 19th – June 23rd - "Different shapes"

June 26th – June 30th - "Review"

Library/Storybook

Lots of interesting books to read, and it's good for the kids learning. Encourage them to read at home as well. Turn off the television and read books.

Best regards, Tr. John



Lion's Newsletter June of 2017

親愛的家長您好:

這將是我們 6 月的課程時間表。六月份,我們將會學習四本新書,並專注詞彙單詞的訓練。我將繼續 幫助他們的語音及發音,並幫助他們建立更多的詞彙單詞。一些孩子可以讀得很好。我們每天都在學 校努力學習。

Tr. John

閱讀

閱讀非常重要,許多孩子做得很好。閱讀需要很多的精力。請確保盡可能地限制您孩子的電視時間, 因為它被發現看電視可以抑制兒童的集中注意力。我們將在 6 月份閱讀以下書籍。

5月31日 - 6月3日 - "Monster Math"

6月5日至6月9日 - "Monster Math Picnic"

6月12日-6月16日-"Pizza party"

6月19日至6月23日 準備朗讀比賽

6月26日至6月30日 - "The snowball"

主教材

六月份我們會學習兩個新單位。孩子們會學習字母」,Q,Y和Z的語音。另外,我們將學習其他字母 的自然發音。還包括一些新詞,如這裡,我,這個,什麼,幫助,玩,有,在哪裡。 5月31日 - 6月3日 -"Unit 8" – Look at the Sky 6月5日至6月9日-"Unit 9"—How Things Change: Phonics—Long a: ate, safe, fame, bake, make, rate 6月12日至6月16日-"Unit 9"—Good Citizens: Words to Know—play, has, help, too 6月19日至6月23日—複習 6月26日至6月30日-"Unit 9"—Our Natural Resources: Words to Know—where, look

數學

對於 MPM 數學,我們將學習測量和空間對應。許多技術性的東西,但我會教他們生活中常用的數學。 5月31日-6月3日-"數數,性質" 6月5日至6月9日-"測量" 6月12日至6月16日-"空間對應" 6月19日至6月23日-"空間對應" 6月26日至6月30日-數數

體能課

這將是 6 月份的 PE 計劃。我們會玩不同的運動來保持健康。運動很重要,但飲食也不能忽視。確保 孩子們不吃加工食品!雖然這些食物確實很方便,但他們確實會降低孩子在這個競爭日益激烈的世界 中競爭的能力。我盡力向他們解釋什麼是健康和什麼不是,但我需要你的幫助。水果和蔬菜越多越好。 堅果和種子也不錯!

5月31日 - 6月3日 - "Octopus"

6月5日至6月9日 - "Bed race"

6月12日至6月16日 - "Basketball"

6月19日至6月23日 - "Balancing training"

6月26日至6月30日 - "Rainbow parachute"

歌曲與律動

這將是 6 月份的早晨歌曲。我們早上在一起唱兩首歌,並用閃卡構建詞彙單詞。

5月31日 - 6月3日 - "Mary has a little lamb"

6月5日至6月9日 - "Mary has a little lamb"

6月12日至6月16日 - "Mary has a little lamb"

6月19日 - 6月23日 - "The more we get together"

6月26日至6月30日 - "The more we get together"

大肌肉小肌肉技能技能

我們將會幫助孩子和實踐字母表以及形狀和顏色。我們也將練習寫作,以幫助他們。

5月31日-6月3日-"書寫練習"

6月5日至6月9日 - "書寫練習"

6月12日至6月16日 - "不同形狀"

6月19日至6月23日 - "不同形狀"

圖書館/ 故事時間

許多有趣的書籍閱讀,這對孩子們學習是有好處的。鼓勵他們在家裡讀書。關掉電視機,看書。

最好的祝福,

TR。約翰